
PROTOKÓŁ  NR  XXXII/2018 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
przebiegu obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 8 lutego 2018 r.                       

w godzinach od 13.00 do 14.30 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej. 

 

 

 

 

Przewodniczący obrad:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Osiecznej Pan Roman Lewicki. 

 

 

 
 

Otwarcia XXXII sesji Rady Miejskiej oraz powitania Radnych, Gości i pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki. 

Na stan 15 Radnych w obradach XXXII sesji Rady Miejskiej udział wzięli Radni: 

1. Pani Zofia Biała 

2. Pan Dariusz Bojek  

3. Pan Mirosław Stanisław Forszpaniak 

4. Pan Jarosław Glapiak 

5. Pani Renata Helena Helińska 

6. Pan Robert Przemysław Jaraczewski 

7. Pan Marek Kozak 

8. Pani Krystyna Stanisława Krajewska 

9. Pan Hubert Kraśner 

10. Pan Roman Paweł Lewicki 

11. Pan Robert Krzysztof Skrzypek 

Pani Radna Magdalena Cyka, Pani Radna Judyta Dudka, Pan Przewodniczący Zbigniew 

Demski i Pan Radny Andrzej Kaczmarek poinformowali o nieobecności na dzisiejszej sesji. 

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach XXXII sesji Rady Miejskiej udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta                      

i Gminy w osobach: 

Pan Stanisław Glapiak  -   Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Stefan Kuśnierek   -   Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna,  

Pani Hanna Smektała   -   Skarbnik Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Sławomir Kosmalski   -   Sekretarz Miasta i Gminy Osieczna,  

Pan Krzysztof Bojarczuk    -   Radca prawny, 

Pani Aldona Nyczak    -   podinspektor Urzędu Miasta i Gminy Osieczna, 

Pani Małgorzata Nowak  -   protokolant. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki stwierdził, że w sesji uczestniczy                 

jedenastu Radnych, w związku z czym podejmowane uchwały będą miały charakter 

prawomocny. Lista obecności zaproszonych Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Otwieram XXXII sesję Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 8 lutego 2018 r. Witam 

Samorządowców i pracowników Urzędu na kolejnej sesji Rady Miejskiej. Zamykam punkt 

pierwszy porządku obrad. W punkcie drugim przedstawię porządek obrad XXXII sesji. 
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Ad. 2. Odczytanie porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                                 

w Osiecznej. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Osiecznej. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                        

w Osiecznej. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów 

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. 

10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej                     

w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu na Zarządzenie Zastępcze Wojewody 

Wielkopolskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej                           

w Osiecznej na 2018 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów                       

i miejsca składania deklaracji.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 roku 

pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 

2018 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2018-2026. 

18. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

21. Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Osiecznej.   

Czy Państwo Radni mają pytania do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad, proszę podnieść 

rękę - 11 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. 

Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych 

uczestniczących w posiedzeniu 11 głosami „za” przyjęła porządek obrad XXXII sesji. 

Zamykam punkt 2 i otwieram punkt 3 porządku obrad.    

Ad. 3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 
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Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Od mieszkańców Ziemnic otrzymałem petycję skierowaną do Pana Burmistrza. Oto jej treść. 

Szanowny Panie Burmistrzu! Mieszkańcy Świerczyny, Ziemnic oraz pobliskich miejscowości 

także biegacze, spacerowicze a także sympatycy jazdy rowerowej i nordic walking zwracamy 

się do Pana Burmistrza z prośbą o spowodowanie budowy ścieżki rowerowej w pasie drogi 

powiatowej między Świerczyną a Ziemnicami. Ten poszerzony szlak komunikacyjny nie 

dość, że ułatwi życie mieszkańcom szczególnie Ziemnic licznie dojeżdżającym m.in. do 

szkoły, przedszkola, kościoła czy sklepu, to jeszcze wpłynie na poprawę bezpieczeństwa 

wszystkich uczestników ruchu drogowego - nie tylko rowerzystów ale także kierowców                     

i pieszych. Obecny stan faktyczny przedmiotowej trasy jest w fatalnym stanie liczne zakręty, 

nieutwardzone pobocze, zła nawierzchnia przy krawędziach powodują zagrożenie dla 

istniejącego ruchu rowerowego czy pieszego. Za koniecznością zbudowania wnioskowanej 

trasy pieszo-rowerowej przemawia istniejąca rzeczywistość, że często dla mieszkańców 

okolicy rower jest jedynym dostępnym środkiem lokomocji. Zajęcia pozaszkolne wymuszają 

na dzieciach z wioski Ziemnice przemieszczanie się tą niebezpieczną drogą lub po prostu 

rezygnację z tych zajęć. Tak ważna w tych czasach rekreacja wpływająca na prowadzenie 

zdrowego trybu życia, malownicze tereny, jeziora zachęcają mieszkańców Świerczyny, 

Ziemnic i okolicznych wiosek do zwiedzania tych szlaków komunikacyjnych i w trosce o ich 

bezpieczeństwo mając nadzieję, że przedstawione powyżej racje Pan Burmistrz uzna jako 

zasadne a powołane argumenty wystarczające, ośmielamy się wnosić jak na wstępie.                          

Z poważaniem mieszkańcy Ziemnic, Świerczyny i okolicy. Do niniejszej petycji zostały 

dołączone fotografie. Petycję przekazuję Panu Burmistrzowi. Proszę.  

Petycja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy pod petycją są podpisy mieszkańców? 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Została sporządzona lista osób wnioskujących o ścieżkę, natomiast pod petycją jest wpis 

mieszkańcy Ziemnic, Świerczyny i okolicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelację? Nie widzę. 

Dziękuję. Zamykam punkt 3. Otwieram punkt 4 porządku obrad.  

Ad. 4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Moje zapytanie dotyczy sprawy, którą już kilkakrotnie podnosiłem czyli dokończenia budowy 

chodnika w Maciejewie. Mieszkańcy posiadają informację, że będzie przebudowywana droga 

w Kątach. Zamieszkujący w Maciejewie twierdzą, że przy niektórych posesjach chodnik 

będzie przebudowywany bo jest zniszczony, a przy niektórych jeszcze chodnika nie 

pobudowano. Jest to odcinek około 100 mb. Czy ten odcinek chodnika będzie wybudowany? 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pani Radna 

Zofia Biała. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

W nawiązaniu do interpelacji złożonej przez Pana Radnego Skrzypka chciałabym zapytać 

Pana Burmistrza o następującą sprawę. Od Świerczyny do Osiecznej po prawej stronie drogi 
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zostały ponumerowane wszystkie drzewa. Czy to ma związek z ewentualną budową ścieżki 

rowerowej?   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny 

Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Rodzice odbierający dzieci z autobusu szkolnego zgłosili następujący problem. Jeden kurs 

autobusu przyjeżdża około godz. 13-tej i kierowca tak podjeżdża, że dzieci nie mają 

możliwości bezpośredniego wyjścia na ulicę i stworzenia zagrożenia w ruchu drogowym. 

Drugi kurs jest około godz. 15-tej i kierowca tego autobusu wjeżdżając na drogę w kierunku 

Górki zatrzymuje się przy posesji Państwa Sobkowiak i dzieci wysiadają na trawnik. Opiekun 

powinien przeprowadzić dzieci na drugą stronę jezdni. Stara się to wykonywać sumienie ale 

zdarza się, że dzieci wybiegają, nie czekając na wspólne przejście. Kilkakrotnie miało miejsce 

takie zdarzenie, że samochody wyprzedzały stojący autobus, zza którego wybiegali 

uczniowie. Rodzice wnoszą o to, żeby dzieci wysiadały z autobusu po przeciwnej stronie 

drogi czyli po powrocie autobusu z Górki.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

Dziękuję. Zamykam punkt 4. Przechodzimy do punktu 5.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury podczas których, m.in. rozmawiałem z Panem 

Burmistrzem Glapiakiem i Panem Burmistrzem Kuśnierkiem o zmianie nazwy ulicy                           

i wszelkimi sprawami z tym związanymi. Rozmawialiśmy również o studium 

zagospodarowania i planowania przestrzennego Miasta i Gminy Osieczna. Przypomnę, że 

Rada Miejska uchwaliła studium ale Wojewoda Wielkopolski wydał rozstrzygnięcie 

nadzorcze dotyczące tej uchwały. Trwają prace nad opracowaniem studium, po czym nastąpi 

procedura związana z jego wyłożeniem, itd. Brałem udział w posiedzeniach Komisji Rady. 

Sprawozdania z tych posiedzeń złożą Przewodniczący Komisji w dalszej części obrad. 

Dziękuję za zaproszenia na następujące uroczystości: noworoczne spotkanie z Sołtysami 

Gminy Osieczna podsumowujące rok 2017 i plany na rok bieżący oraz Święto Patrona Szkoły 

w Kąkolewie. Dziękuję.         

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Otwieram punkt 6.  

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Panią Zofię Białą proszę o złożenie 

sprawozdania. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Osiecznej. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia w okresie międzysesyjnym 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 23 stycznia 2018 r. na którym opracowano plan 

pracy Komisji na 2018 r. Plan pracy stanowi załącznik do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Osiecznej na 2018 rok, która będzie 

procedowana na dzisiejszym posiedzeniu Rady Miejskiej. W sprawach bieżących Burmistrz 



5 
 

Miasta i Gminy poinformował o rozstrzygnięciu protestu Gminy Osieczna dotyczącym 

wniosku o dofinansowanie rozbudowy oczyszczalni ścieków w Osiecznej, zakończeniu 

działalności Uczniowskiego Koszykarskiego Klubu Sportowego Iskry Osieczna oraz                         

o sytuacji dotyczącej inwestycji pn. Budowa kanalizacji sanitarnej Świerczyna-Grodzisko-

Łoniewo. Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 6. Otwieram punkt 7.  

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Pana Marka 

Kozaka proszę o złożenie sprawozdania. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Pan Marek 

Kozak: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Osiecznej. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie międzysesyjnym 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 24 stycznia 2018 r. Na posiedzeniu opracowano 

plan pracy Komisji na 2018 rok, który przekazano Radzie Miejskiej do uchwalenia.                          

W wolnych głosach i wnioskach Burmistrz Miasta i Gminy poinformował                                       

o rozstrzygnięciu protestu w sprawie wniosku na dotację dotyczącą rozbudowy oczyszczalni 

ścieków w Osiecznej i zakończeniu działalności Uczniowskiego Koszykarskiego Klubu 

Sportowego Iskry Osieczna. Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Osiecznej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 7. Otwieram punkt 8 porządku.  

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Osiecznej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Panią Renatę Helińską proszę                             

o sprawozdanie. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                               

w Osiecznej. Komisja Rewizyjna  w okresie międzysesyjnym obradowała na jednym 

posiedzeniu w dniu 25 stycznia 2018 r. Komisja opracowała plan pracy na 2018 rok. Plan 

pracy będzie przedmiotem obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. W wolnych głosach                         

i wnioskach zapytano o możliwość budowy sieci gazowej na ulicy Drzeczkowskiej                              

w Osiecznej, za obwodnicą. Dodam, że dzisiaj przekazałam Panu Burmistrzowi listę                          

z podpisami 14 właścicieli posesji przy ulicy Drzeczkowskiej zainteresowanych 

podłączeniem do sieci gazowej. Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 8. Otwieram punkt 9.  

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                           

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
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Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu Rady Miejskiej Panią 

Krystynę Krajewską proszę o złożenie sprawozdania. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Krajewska: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                   

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów                            

i Budżetu w okresie sprawozdawczym obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 30 stycznia 

2018 r., na którym opracowała plan pracy Komisji na 2018 rok. Plan pracy Komisji będzie 

procedowany na dzisiejszym posiedzeniu Rady Miejskiej. W wolnych głosach i wnioskach 

zapytano o Kartę Dużej Rodziny. Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów                   

i Budżetu Rady Miejskiej w Osiecznej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 9. Otwieram punkt 10.  

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pana Burmistrza proszę o złożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W okresie międzysesyjnym, tj. od 21 grudnia 2017 r. do 8 lutego 2018 r. wydałem 

zarządzenia w następujących sprawach:  

1) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2017 rok, 

2) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok, 

3) zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami na 2017 rok, 

4) zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej na 2017 rok, 

5) zmiany planu finansowania zadań zleconych gminie na 2017 rok realizowanego przez 

Urząd Miasta i Gminy w Osiecznej, 

6) ustalenia planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej na 2018 rok,  

7) ustalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami na 2018 rok, 

8) ustalenia projektu planu finansowania zadań zleconych gminie na 2018 rok realizowanego 

przez Urząd Miasta i Gminy w Osiecznej, 

9) wyłożenia do publicznej wiadomości projektu uchwały Rady Miejskiej w Osiecznej 

zawierającej wykaz kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2018 rok, 

10) ustalenia cennika opłat za korzystanie z miejskich szaletów publicznych na terenie 

letniska w Osiecznej na 2018 rok, 

11) ustalenia cennika opłat za wypożyczenie sprzętu wodnego oraz za postawienie namiotu                 

i przyczepy campingowej na 2018 rok, 

12) ustalenia miesięcznych stawek czynszu za dzierżawę lokali użytkowych i innych 

nieruchomości na 2018 rok, 

13) ustalenia rocznych stawek czynszu za dzierżawę nieruchomości na terenie letniska                      

w Osiecznej na 2018 rok, 

14) przyjęcia Gminnej Ewidencji Zabytków dla Miasta i Gminy Osieczna, 

15) ustalenia Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej, 

16) zmiany Regulaminu Pracy w Urzędzie Miasta i Gminy w Osiecznej, 

17) powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie 

ofert na realizację zadań publicznych i nadania jej regulaminu pracy, 
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18) ustalenia harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym oraz postępowaniu 

uzupełniającym na rok szkolny 2018/2019 do przedszkoli i do klas I szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Osieczna, 

19) określenia maksymalnego miesięcznego wynagrodzenia dyrektora jednostki budżetowej 

Gminy Osieczna, 

20) oddania w użyczenie pomieszczeń dla Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. 

Uczestniczyłem w: 

1) spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta Miasta Leszna. 

Gospodarzem spotkania był Pan Starosta Leszczyński, 

2) rekonstrukcji Bitwy pod wiatrakami w Osiecznej, 

3) koncertach noworocznych w Kąkolewie i Świerczynie, 

4) spotkaniu noworocznym zorganizowanym przez Środowiskowy Dom Samopomocy                   

w Kąkolewie, 

5) noworocznym spotkaniu sołtysów Gminy Osieczna, 

6) koncertach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na terenie Gminy, 

7) obchodach Święta Patrona organizowanych przez Zespół Szkół w Kąkolewie, 

8) uroczystości z okazji 20-lecia Koła Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków w Osiecznej, 

9) spotkaniu Zarządu Miejsko-Gminnego OSP w Osiecznej, 

10) posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej, 

11) Memoriale im. Darka Borowczyka w halowej piłce nożnej w Kąkolewie, 

12) XII Międzyszkolnym Konkursie Śpiewaczym zorganizowanym przez Zespół Szkół                   

w Kąkolewie, 

13) eliminacjach gminnych do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej, 

14) Gminnym Drużynowym Konkursie Matematycznym „Co trzy głowy, to nie jedna” 

zorganizowanym przez Szkołę Podstawową w Osiecznej. 

Informuję, że: 

1) spotkałem się z przedstawicielem firmy INEA Panem Radosławem Handkiewiczem. 

Podczas spotkania rozmawialiśmy o dużym projekcie jaki realizuje firma związanym                   

z budową sieci światłowodowej w Wielkopolsce. W odniesieniu do naszej Gminy 

poruszyliśmy kilka tematów. Najważniejszy temat dotyczył tego, że wnioskujemy i nadal 

podtrzymujemy nasze stanowisko, aby w tym projekcie uwzględnić cztery  miejscowości, 

które do tej pory nie są objęte tym zadaniem, tj. Popowo Wonieskie, Miąskowo, 

Kleszczewo i Frankowo. Mamy nadzieję, że skutecznie będziemy wnioskować                          

o uwzględnienie tych miejscowości w projekcie. Poza tym uzgodniliśmy, że 

przedstawiciel firmy Pan Radosław Handkiewicz przedłoży nam szczegółowe plany 

inwestycyjne INEI dotyczące dużych miejscowościach naszej Gminy, w których sieć 

istnieje a nie obejmuje niektórych ich części po to, aby każda posesja miała dostęp do 

światłowodu, za wyjątkiem tych oddalonych od zagęszczonej zabudowy,   

2) spotkałem się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Karczma Borowa Panem Jackiem 

Napieralskim. Spotkanie dotyczyło platformy widokowej „Jagoda”. Spotkaliśmy się 

dwukrotnie, w drugim ze spotkań uczestniczył także Pan Przewodniczący Lewicki. 

Byliśmy na tzw. wizji lokalnej sprawdzając ewentualną lokalizację, tj. miejsce w którym 

obecnie stoi nieczynna wieża lub w otoczeniu tego miejsca. Uzgodniliśmy, że sfilmujemy 

jaka byłaby widoczność z jednego i drugiego miejsca przy odpowiednich wysokościach 

wieży. Filmiki są dostępne do wglądu. Po obejrzeniu nagrań uważam, że wieża powinna 

stanąć na tym samym miejscu co obecna. Pojawił się również pomysł, dzisiaj 

zaproponujemy go Państwu Radnym, żeby budowę nowej wieży widokowej wprowadzić 

do tegorocznego budżetu. Jesteśmy na etapie umówienia się z firmą projektową, aby 

zaprojektowała nową wieżę. Ponadto w kwietniu odbędzie się konkurs w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na dotacje związane                   
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z tego typu działaniami. Te trasy nazywa się ścieżkami lub miejscami edukacyjnymi ale 

świetnie wpisuje się oprócz ustanowienia ścieżki edukacyjnej na terenie Nadleśnictwa,   

w otoczeniu tego miejsca pobudowanie jako ostatniego etapu, wieży widokowej. 

Możliwość dofinansowania takiego zadania wynosi maksymalnie 95%. Zatem, licząc na 

zrozumienie i przychylność Państwa Radnych zaproponuję w zmianach budżetu w dalszej 

części obrad wprowadzenie tego zadania,    

3) brałem udział w spotkaniu z Panią dr Małgorzatą Halec w ramach Wieczorów Osieckich 

organizowanych przez Towarzystwo Ziemi Osieckiej, 

4) po odstąpieniu od budowy przez dotychczasowego wykonawcy robót, trwają prace 

przygotowawcze do ogłoszenia postępowania przetargowego dla kontynuacji realizacji 

zadania pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Świerczyna, Grodzisko 

i Łoniewo”, 

5) prace na realizowanych pozostałych dwóch dużych inwestycjach, tj. budowie Centrum 

Kultury i Biblioteki w Osiecznej oraz przebudowie z rozbudową oczyszczalni ścieków 

także w Osiecznej wkraczają w fazę wykończeniową. Na obiekcie oczyszczalni 

Wykonawca przystąpił do rozruchu technologicznego części zamontowanych urządzeń. 

Prace na pozostałych przebudowywanych obiektach oczyszczalni trwają. W budowanym 

Centrum Kultury i Biblioteki Wykonawca przystąpił do prac wykończeniowych. 

Codziennie rozstrzygamy lub uzgadniamy różnego rodzaju trudne sprawy i podejmujemy 

decyzje,  

6) w Grodzisku po zakończonym odtworzeniu nawierzchni jezdni po robotach 

kanalizacyjnych, Gmina własnym staraniem ułożyła nawierzchnię wjazdów do posesji 

zdemontowaną przez wykonawcę budowanej kanalizacji sanitarnej przy drodze 

powiatowej, a także odtworzony został 200 m odcinek nawierzchni asfaltowej drogi 

gminnej, 

7) zakończono montaż oświetlenia ulicznego oraz zasilania elektrycznego poszczególnych 

posesji, prac realizowanych w ramach rewitalizacji centrum Osiecznej obejmujących                  

ul. gen. Leopolda Okulickiego, ul. Tylną, ul. Mała Kościelna i ul. Powstańców Wlkp. Do 

pełnego zakończenia robót pozostał demontaż istniejącej linii energetycznej, 

napowietrznej wraz z słupami. Nastąpi to w najbliższych dniach, 

8) dokonana została wycena mieszkania przy ul. Kościuszki nr 11, przeznaczonego na 

sprzedaż. Obecnie na podstawie operatu szacunkowego obiekt, w części udziału Gminy 

przygotowywany jest do sprzedaży. Powstały lokal przy ul. Zamkowa nr 3 przeznaczony 

został do wydzierżawienia, 

9) na terenie wszystkich miejscowości Gminy zdjęte zostało oświetlenie świąteczne, 

10) w remizie OSP Osieczna zakończono prace modernizacyjne przewidziane w tym etapie 

do wykonania. Prace realizowane były przez druhów strażaków, a także pracowników 

zatrudnionych w tut. Urzędzie, 

11) przeprowadzono postępowania przetargowe na dostawę wyrobów betonowych, dostawę 

paliw oraz budowę placów zabaw w miejscowościach Kąkolewo i Świerczyna. Obecnie 

trwa badanie złożonych ofert, po czym wyłonimy wykonawców poszczególnych zadań. 

Najwięcej ofert złożono na zadanie związane z budową placów zabaw – 8 ofert. Na to 

zadanie zaplanowaliśmy w budżecie 300.000 zł. Przypomnę, że jest to zadanie 

dofinansowane z funduszy unijnych, tj. około 200.000 zł stanowią środki zewnętrzne. 

Kosztorys inwestorski opiewał na kwotę około 390.000 zł. Rozpiętość ofert od kwoty 

około 389.000 zł do kwoty ponad 288.000 zł. Planowany termin zakończenia zadania to 

czerwiec 2018 roku. Przypomnę, że w ubiegłym roku odbyły się dwa postępowania w tej 

sprawie. W pierwszym przetargu nie wpłynęła żadna oferta w drugim postępowaniu 

wpłynęły dwie oferty ale znacznie przewyższające wartość zaplanowanych środków na 

realizację tego zadania i z tych powodów obydwa przetargi zostały unieważnione,     
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12) zleciliśmy opracowanie projektów na modernizację dróg gminnych o nawierzchni 

asfaltowej w miejscowościach Kąkolewo, Kąty, Osieczna, Świerczyna, Ziemnice, a także 

projektu na rozbudowę kanalizacji sanitarnej w Osiecznej przy ul. Gostyńskiej, 

13) tradycyjnie jak co roku w okresie zimowym trwają zabiegi pielęgnacyjne w zakresie 

wycinki drzew stanowiących własność Gminy. Roboty realizujemy w Grodzisku, 

Popowie Wonieskim i Ziemnicach. Pozyskane drewno przekazane zostanie 

korzystającym z pomocy naszego OPS-u, a ewentualny nadmiar drewna sprzedamy, 

14) zleciliśmy kruszenie gruzu betonowego, którym uzupełniane będą wyrwy na drogach 

gminnych o nawierzchni gruntowej. 

Na bieżąco spotykałem się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowałem projekty uchwał                  

w sprawach, które przedstawił Pan Przewodniczący. Korzystając z doświadczeń innych 

samorządów proponujemy wprowadzić tzw. becikowe. Prace nad tym pomysłem są w fazie 

początkowej. Zadanie miałoby być realizowane we współpracy Powiatu Leszczyńskiego                    

z gminami tworzącymi Powiat. Proponowana kwota pomocy to 1.000 zł wypłacane 

jednorazowo. Czy i od kiedy ten program będzie wprowadzony poinformujemy Państwa 

Radnych z chwilą jego opracowania. Po kolejne proponujemy, aby w ramach profilaktyki 

zdrowotnej wprowadzić program rehabilitacji mieszkańców naszej Gminy. Program 

obejmowałby lata 2018-2020. Adresatami programu byłyby osoby ze schorzeniami narządów 

ruchu i chorób kręgosłupa. Wymogiem jest zameldowanie osoby na pobyt stały w naszej 

Gminie. Jakie są nasze przewidywania, co do realizacji tego programu. Proponujemy, żeby 

rocznie z programu mogło skorzystać od 200 do 250 mieszkańców. Program byłby 

realizowany na terenie Gminy Osieczna. Podmiot, który wykonywałby to zadanie zostanie 

wyłoniony w drodze konkursu. Aby program został wdrożony wymagana jest opinia Agencji 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, do której wysłaliśmy projekt. Czekamy na 

opinię tej Agencji. Po zaopiniowaniu programu przedłożę Radzie Miejskiej projekt uchwały                    

w sprawie jego przyjęcia. Następnie przeprowadzimy konkurs na wybór realizującego 

program. Zakres świadczeń dla jednej osoby obejmowałby badanie lekarskie kwalifikujące do 

zabiegów i ustalające rodzaj terapii oraz cykl 10-cio dniowego leczenia rehabilitacyjnego.  

Dziękuję. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Jaki byłby koszt 10-cio dniowego turnusu dla jednej osoby? 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Do 300 zł za 10 dni zabiegów dla jednej osoby. 50 do 60 tys. rocznie przy 100% liczbie 

beneficjentów. Jest to informacja od jednej z potencjalnych firm, która mogłaby realizować to 

zadanie. Jak powiedziałem wcześniej na wyłonienie wykonawcy realizującego program 

zostanie ogłoszony przetarg.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na dokończenie zadania związanego z budową kanalizacji? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Planujemy, że ogłoszenie przetargu na to zadanie nastąpi w marcu br. 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Czynimy starania, aby nastąpiło to jak najszybciej. Miesiąc marzec jest jednym z możliwych 

terminów, w którym ogłosimy przetarg na budowę kanalizacji w Grodzisku i dokończenie 

prac w Świerczynie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do przedstawionych sprawozdań? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 10. 

Otwieram punkt 11. 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/262/2017 Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na Zarządzenie Zastępcze 

Wojewody Wielkopolskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na sesję, dzisiaj otrzymaliśmy 

uzasadnienie. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przystępujemy 

do podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej                         

w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Wielkopolskiego. 

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie 

uchylenia uchwały nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. 

w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

Zarządzenie Zastępcze Wojewody Wielkopolskiego.  Na podstawie odpowiednich przepisów 

Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:  

§ 1. Uchyla się uchwałę nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 

2017 r. w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Wielkopolskiego.   

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Rozpoczynam procedurę 

głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie 

wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na Zarządzenie 

Zastępcze Wojewody Wielkopolskiego w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę                

– 10 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 1 głos. 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta większością głosów.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/269/2018                    

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/262/2017 Rady Miejskiej                         

w Osiecznej z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Wielkopolskiego, która 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 11. Otwieram punkt 12 porządku obrad. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej                           

w Osiecznej na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Osiecznej na 2018 rok.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek Kozak: 

Wnoszę o zamianę tematów w punkcie 3 i 4 przedstawionego projektu planu pracy. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2017 r.                       

w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Osiecznej na 2018 rok. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Uchwala się przedłożone Radzie Miejskiej w Osiecznej plany pracy następujących 

Komisji: 

a) Rewizyjnej, zgodnie załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

b) Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 
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c) Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Budżetu, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej 

uchwały. 

d) Oświaty, Kultury i Zdrowia, zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącym Komisji Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/270/2018                    

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej                          

w Osiecznej na 2018 rok, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 12. Otwieram punkt 13. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz terminów i miejsca składania deklaracji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 13 podejmiemy uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

terminów i miejsca składania deklaracji. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej                     

w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

terminów i miejsca składania deklaracji. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Określa się wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości według załączników do niniejszej 

uchwały: 

1) załącznik nr 1 – deklaracja o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, na której zamieszkują mieszkańcy, 

2) załącznik nr 2 – deklaracja o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, 

wykorzystywane jedynie przez część roku. 

§ 2. Deklaracje, o których mowa w § 1 właściciele nieruchomości zamieszkałych 

zobowiązani są złożyć w terminie: 

1) 14 dni od dnia zamieszkania na danej nieruchomości pierwszego mieszkańca lub 

powstania na danej nieruchomości odpadów komunalnych, 

2) 14 dni od dnia, w którym nastąpiły zmiany danych będących podstawą ustalenia 

wysokości należnej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi powstającymi na 

danej nieruchomości. 

§ 3. 1. Deklaracja winna być złożona pisemnie: 

1) w Urzędzie Miasta i Gminy Osieczna: adres Osieczna ul. Powstańców Wielkopolskich               

nr 6, lub 

2) przesłana za pośrednictwem polskiej placówki pocztowej, operatora publicznego na adres 

Urzędu Miasta i Gminy Osieczna ul. Powstańców Wielkopolskich nr 6, kod pocztowy  

64-113, lub 

3) przesłana w formie elektronicznej do Urzędu Miasta i Gminy Osieczna za pośrednictwem 

Platformy Elektronicznej Usług Administracji Publicznej pod adresem 
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http://www.epuap.gov.pl jako załącznik, w pliku o formacie PDF. 

2. Wzór deklaracji będzie dostępny w pliku doc. na stronie internetowej Miasta i Gminy   

Osieczna http://www.osieczna.pl oraz jako formularz w wersji papierowej w Urzędzie Miasta 

i Gminy Osieczna. 

§ 4. Deklaracja przesyłana w formie elektronicznej musi być opatrzona bezpiecznym 

podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu                            

w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 5 września 2016 r. o usługach zaufania oraz 

identyfikacji elektronicznej lub podpisem potwierdzonym  profilem  zaufanym  ePUAP                     

w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów 

realizujących zadania publiczne. 

§ 5. Traci moc uchwała nr X/103/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. Rady Miejskiej                                

w Osiecznej w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca składania 

deklaracji. 

§ 6. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 7. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/271/2018                    

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz terminów i miejsca 

składania deklaracji, która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 13. Otwieram punkt 14. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki                               

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W tym punkcie podejmiemy uchwałę w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki                  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Panią 

Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu. Proszę.  

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Pismem z dnia 22 grudnia 2017 r. Zarząd Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poinformował o umorzeniu Gminie 

Osieczna 40% zaciągniętej pożyczki na przedsięwzięcie „Modernizacja kotłowni w Urzędzie 

Miasta i Gminy w Osiecznej oraz Zespole Szkół w Osiecznej pod ogrzewanie gazowe”.                      

Warunkiem umorzenia jest potwierdzenie stosowną uchwałą Rady Miejskiej, że kwota ta 

zostanie wykorzystana na przedsięwzięcie proekologiczne. Gmina Osieczna zamierza 

przeznaczyć umorzoną kwotę pożyczki, tj. 80.000 zł na dofinansowanie zadania pn.: 

„Rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie Gminy”. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. 

w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Kwotę 80.000 zł pozostającą w dyspozycji Gminy z tytułu umorzenia przez Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu części pożyczki wynikającej 

http://www.epuap.gov.pljako/
http://www.osieczna.pl/
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z umowy Nr 92/U/400/356/2015 z dnia 27 lipca 2015 roku na realizację przedsięwzięcia               

pn.: „Modernizacja kotłowni w Urzędzie Miasta i Gminy w Osiecznej oraz Zespole Szkół                 

w Osiecznej pod ogrzewanie gazowe” przeznacza się na realizację inwestycji pn.: 

„Rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie Gminy”.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/272/2018                    

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki                                      

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, która 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 14. Otwieram punkt 15. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 

roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego.   
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 15 mamy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna 

w 2018 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Na sesji budżetowej uchwaliliście pomoc finansową dla Powiatu 

Leszczyńskiego w wysokości 800.000 zł. Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna przedkłada 

Wysokiej Radzie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Leszczyńskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.: „Przebudowa ciągu dróg 

powiatowych nr 4800P i nr 4790P”, która pozwoli na dokonanie czynności przez Pana 

Burmistrza związanych z podpisaniem umowy i przekazaniem środków. Mając na względzie 

poprawę bezpieczeństwa mieszkańców oraz konieczność wykonania prac inwestycyjnych na 

drogach powiatowych, postanowiono przekazać dotację celową w formie pomocy finansowej 

na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r.                         

w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 roku pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Leszczyńskiego. 

Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się z budżetu Miasta i Gminy Osieczna w 2018 roku pomocy finansowej dla 

Powiatu Leszczyńskiego w wysokości 800.000 zł na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

pn.: „Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 4800P i nr 4790P”.  

§ 2. Udzielenie pomocy finansowej wymienionej w § 1 nastąpi z dochodów własnych Gminy.  

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

o przedstawionej treści, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/273/2018                    

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Osieczna w 2018 roku 
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pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego, która stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Przetarg ogłosi Powiat Leszczyński. Prace są na etapie przygotowywania dokumentacji 

przetargowej. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Której drogi powiatowej to dotyczy? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Od Nowej wsi do końca Kąkolewa jadąc w stronę Grodziska.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 15. Przystępujemy do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy 

Osieczna na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok i w WPF. Proszę.  

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Pana Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej 

dotyczą zwiększenia wydatków o kwotę 461.420 zł na następujące zadania: przebudowa                   

ul. Morelowej w Kąkolewie – 150.000 zł, budowa wieży obserwacyjno-widokowej                              

– 50.000 zł, adaptacja dotychczasowych pomieszczeń Biblioteki na Miejsko-Gminy Ośrodek 

Pomocy Społecznej w kwocie 20.000 zł, adaptacja dotychczasowego budynku Centrum 

Kultury i Biblioteki w Osiecznej na Centrum Aktywności Społecznej w kwocie 40.000 zł, 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 177.720 zł na zadanie przebudowa z rozbudową 

oczyszczalni ścieków w Osiecznej. To jest kwota, która była zaplanowana na rok 2017 ale na 

tą kwotę wykonawca nie wystawił faktury, dlatego zachodzi konieczność zwiększenia 

wydatków w roku 2018. W zadaniach bieżących – 19.200 zł z przeznaczeniem na udział 

własny w realizację programu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” dla dzieci z klas 

I-III szkół podstawowych, 500 zł z przeznaczeniem na zakupy materiałów i wyposażenia                     

w Przedszkolu Samorządowym w Osiecznej, 4.000 zł z przeznaczeniem na sporządzenie 

Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Gminy Osieczna na lata 2018-2022. 

Jednocześnie dokonuje się zmiany nazwy udzielanej pomocy finansowej dla Powiatu 

Leszczyńskiego zgodnie z nazwą zaproponowaną przez Powiat i którą byliście Państwo 

uprzejmi przyjąć w poprzedniej uchwale. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczą aktualizacji załącznika opisującego prognozy oraz wynikające z zaproponowanych 

zmian w uchwale budżetowej. Po stronie przedsięwzięć zwiększenie o kwotę 177.720 zł na 

zadaniu pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej” oraz zwiększenie 

limitu zobowiązań na zadaniu dotyczącym budowy kanalizacji. W związku z tym, że 

wykonawca odstąpił od umowy zwiększamy limit zobowiązań, żeby zawrzeć kolejną umowę 

w ramach posiadanych środków. Dziękuję.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej? Nie 

widzę. Dziękuję. Z zapisów uchwały i przedstawionych wyjaśnień przez Panią Skarbnik 

wynika, że dotychczasowe pomieszczenia Biblioteki zamierzamy zaadaptować na Miejsko                  

-Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej oraz wprowadzamy zadanie dotyczące adaptacji 

dotychczasowego budynku Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej na Centrum 

Aktywności Społecznej na Placu 600 Lecia. Proszę Pana Burmistrza o wprowadzenie                                    

w pomysł. Dzisiaj zapewniamy środki na te działania, a co to oznacza w dalszej kolejności? 
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Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

To oznacza, że po otrzymaniu koncepcji, na którą umówiliśmy się z potencjalnym 

projektantem podejmiemy decyzję czy będziemy realizować zadanie według jego pomysłu 

przy naszych wstępnych założeniach, czy też tę koncepcję jeszcze zmienimy. Następnie 

opracowanie projektu w ramach tego co zamierzamy na dzisiaj, co chcielibyśmy zrealizować 

w budynku aktualnego Centrum Kultury i Biblioteki. A więc tak. W części budynku byłoby 

dodatkowe stanowisko dla strażaków ponieważ od lat mówią, że mają za mało pomieszczeń. 

Obecnie są dwa stanowiska, to byłoby trzecie. Natomiast w pozostałej części, mówimy                        

o likwidacji kawiarni Piccolo, czyli przybudówki, która funkcjonuje od wielu lat.                                    

W pozostałej części budynku przebudowa miałaby polegać na tym, że powstałoby kilka 

pomieszczeń, z których mogłyby korzystać organizacje, stowarzyszenia funkcjonujące na 

terenie naszej Gminy i być może jakaś większa jedna salka czy jedno pomieszczenie do 

spotkań, które mogliby realizować w szerszym gronie. Dziękuję.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Nie obawia się Pan dodatkowych kosztów? Myślałem, że taką rolę przejmie nowy budynek 

Centrum Kultury i Biblioteki, że będzie to miejsce, które powstaje za kilka milionów złotych, 

nowe, gdzie ludzie będą się mogli spotykać, także organizacje, stowarzyszenia, itp.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Nie przesądzamy tego o czym mówi Pan Przewodniczący bo o tym rozmawialiśmy tylko, że 

nie mamy nadmiaru pomieszczeń w powstałym Centrum Kultury. Każda inwestycja generuje 

koszty związane z utrzymaniem a później z ewentualnymi remontami. Uważam, że póki co                     

i oby tak było zawsze, minimalizujemy te potencjalne koszty. Zakładając, że pomysł zostanie 

zaakceptowany i powstanie Centrum Aktywizacji można ustanowić, np. administratora 

obiektu lub powierzyć klucz jednej czy drugiej organizacji, klubowi, stowarzyszeniu, kołom 

emerytów i powiedzieć: sprzątacie i dbacie o pomieszczenia, żeby był porządek. Byliśmy na 

budowanym Centrum Kultury i wiemy, że pomieszczeń nazwijmy dodatkowych za dużo nie 

ma. Zgadzamy się co do stanowiska dla OSP w dotychczasowej siedzibie Centrum. Czekam 

na propozycje i bardzo proszę o zgłaszanie pomysłów na zagospodarowanie pomieszczeń 

CKiB przy Placu 600 Lecia przez Państwa Radnych i sołtysów. Możemy również dokonać 

rozbiórki części budynku. My proponujemy takie rozwiązanie a Państwo Radni mogą 

zaakceptować lub zmodyfikować czy zmienić przyszłość tego budynku. Dziękuję.       

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są pytania do treści tej uchwały? Nie widzę. Dziękuję. W związku z tym, że 

nie ma więcej pytań przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej  

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta  i Gminy Osieczna na 

2018 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. W budżecie Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 przyjętym stosowną uchwałą                                          

Rady Miejskiej wprowadza się następujące zmiany:  

1. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2018 po stronie 

wydatków o kwotę 461.420 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.  

2. Dokonuje się zwiększenia deficytu o kwotę 461.420 zł.  

§ 2.1. § 2 ust. 1 uchwały Nr XXXI/257/2017 z dnia 21.12.2017 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Ustala się wydatki budżetu w wysokości 49.982.950 zł, z tego:  

1) wydatki bieżące w kwocie 31.779.587 zł,  

2) wydatki majątkowe w kwocie 18.203.363 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 2”.  

W dalszej części są zapisy, które przedstawiła Pani Skarbnik, w tym dotyczące załączników.  

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  
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§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Do projektu uchwały dołączono także uzasadnienie. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 10 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 1 głos. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/274/2018                   

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 

rok 2018, która stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 16. Otwieram punkt 17. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                 

i Gminy Osieczna na lata 2018-2026.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2018-2026. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych do tego projektu 

uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2026. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:   

§ 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2018-2026 

przyjętej uchwałą z dnia 21 grudnia 2017 roku, wprowadza się następujące zmiany:  

1) załącznik Nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta i Gminy Osieczna 

otrzymuje brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) załącznik Nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                       

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 10 głosów. Kto jest przeciw?                            

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 1 głos. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 11 Radnych podjęła uchwałę Nr XXXII/275/2018                   

z dnia 8 lutego 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2017-2026 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 17. Otwieram punkt 18 porządku obrad. 

Ad. 18. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Informuję, że na XXXI sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 21 grudnia 2017 r. 

interpelacji nie zgłoszono. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Na dzisiejszej sesji Pan Radny Robert Skrzypek zgłosił interpelację i zapytania. Proszę Pana 

Burmistrza o udzielenie odpowiedzi w tym zakresie. 

 



17 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. Odniosę się do interpelacji zgłoszonej przez Pana Radnego Skrzypka. Pan Radny 

otrzyma pisemną odpowiedź w określonym terminie. Jedno jest pewne, że nie odpowiem nic 

innego poza tym o czym już Państwa Radnych informowaliśmy, że jesteśmy w trakcie 

opracowania projektu na to zadanie inwestycyjne, bez określenia terminu realizacji. Jeżeli 

chodzi o dokończenie budowy chodnika w Kątach – Maciejewie, o którym mówił Pan Radny 

Skrzypek w imieniu mieszkańców tej miejscowości, to będzie wybudowany do ostatniej 

posesji, jeśli jeszcze nie jest. Jeśli chodzi o kolejne zapytanie, wniosek czy uwagę Pana 

Radnego dotyczącą sposobu wysiadania dzieci z autobusu szkolnego, to pozwolę sobie na 

skomentowanie tego. Nie podlega żadnej dyskusji, że musi to być bezpieczna czynność. Jest 

to wniosek jednej z mam, która odbiera dziecko z autobusu. Na tą sytuację nakłada się kilka 

zachowań różnych stron tej czynności, o których myślę należałoby powiedzieć. Opiekun 

zajmujący się dziećmi szkolnymi ma bezwzględny obowiązek zadbać o to, żeby nie tylko                    

w autobusie ci młodzi ludzie zachowywali się bezpiecznie, mieli poczucie bezpieczeństwa ale 

również jak z niego wysiadają. Jeżeli tego nie robi, to pierwszą czynnością i aż pożądaną 

rodzica czy rodziców jest zasygnalizować dyrekcji szkoły, która w naszym imieniu od wielu 

lat to zadanie realizuje, że takie nazwijmy to zaniedbania czy złe zachowania występują. 

Wspomniał Pan, że są sytuacje gdzie samochód przejeżdża nie zważając na to, że dzieci 

wysiadają z autobusu. Karygodna sytuacja. Każdy z nas, kto kieruje samochodem                     

i widzi ten moment, to musi zachować szczególne względy bezpieczeństwa w takiej sytuacji. 

Ponadto musi przewidzieć co ten młody człowiek zrobi a nie liczyć na łut szczęścia. W tej 

sytuacji rzeczywiście lepiej a przede wszystkim bezpieczniej byłoby, gdyby dzieci z Ziemnic 

wysiadały z autobusu po jego powrocie z Górki.      

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Jeden kierowca tak praktykuje i nie ma z tym problemów, a drugi postępuje inaczej.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Zatem kończąc przekieruję Pana uwagi do Pani Dyrektor z prośbą, aby odniosła się do nich                

i zadbała o to, aby uczniowie byli bezpieczni, a zachowania kierowców autobusów szkolnych 

i opiekunów były właściwe. Mogę tylko podzielić to, co powiedział Pan Przewodniczący. 

Pierwszym, kto poddaje ocenie wniosek, uwagę jest osoba, do której mieszkańcy ją zgłaszają. 

W związku z tym pytajmy tych, którzy są adresatami kierowanych wniosków, w tym 

przypadku organizator rozwozów dzieci. My z obowiązku wykonamy, to co do nas należy, bo 

takie pytanie otrzymaliśmy od Pana Radnego, ale znacznie krótsza, moim zdaniem,                              

i efektywniejsza, może mniej widoczna reakcja byłaby, gdyby rodzice zadzwonili do Pani 

Dyrektor i powiedzieli, że takie są problemy. Myślę, że na drugi dzień tych problemów nie 

powinno już być. Wydaje mi się, że w takich prozaicznych sytuacjach można w ten sposób 

postąpić. Pani Radna Zofia Biała mówiąc o oznaczonych drzewach na drodze między 

Osieczną a Świerczyną pyta, czy jest to związane z pomysłem, planem, zamiarem 

pobudowania ścieżki? Odpowiadam, że nie mamy takiej informacji, dlaczego Powiat 

oznakował te drzewa. Zapytamy właściciela drogi i udzielimy Pani Radnej odpowiedzi. 

Dziękuję.        

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zamykam punkt 18. Przystępujemy do wolnych głosów i wniosków.  

Ad. 19. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Pan 

Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Chciałbym przekazać Państwu Radnym pomysł jednego z właścicieli obiektu kulturalno                    

-hotelowo-handlowego na terenie letniska w Osiecznej, który ma pomysł pobudowania hotelu 
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na działce, którą dzierżawi. Rozmawialiśmy już z pomysłodawcą kilka razy, Pan 

Przewodniczący Lewicki również uczestniczył w tych rozmowach z potencjalnym 

inwestorem. Ten obiekt został przedstawiony na rysunku, więc można się mu przyjrzeć. 

Chcielibyśmy, co czynię, poprosić Państwa, Wysoką Radę lub też wskazaną przez Was 

komisję o opinię na temat tej inwestycji. Pana Burmistrza Kuśnierka proszę o przedstawienie 

tego, co jest wartym do zastanowienia lub nie, w tym pomyśle. Proszę. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Formalnie nie toczy się żadne postępowanie administracyjne ponieważ inwestor nie wystąpił 

z oficjalnym pismem, wnioskiem o akceptację tego pomysłu. Uważamy, że bardzo słusznie 

ocenił sytuację i dokonał takiego kroku, że najpierw nas poinformował i zapoznał z projektem 

a po jego ewentualnej akceptacji lub jej braku, złoży wniosek. Musimy oswoić się z tym 

planem, projektem, ponieważ obecnie na tym terenie występuje zabudowa plombowa                           

w postaci małych, niskich pawilonów, zabudowa jednokondygnacyjna. Wprowadzenie 

planowanej przez inwestora zabudowy w wymiarze około 40 metrów długości, 15 metrów 

szerokości i minimum 7 metrów wysokości zaburzy nasze dotychczasowe widzenie tego 

miejsca, w sposób znaczący. Nie negujemy pomysłu, bo sam w sobie jest fajny z tego 

względu, że skoncentruje w jednym budynku wiele funkcji dotychczas rozproszonych                      

w pawilonach.           

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Mamy ten projekt, widzimy go. Powiedzmy o kogo chodzi, żebyśmy potrafili wyobrazić 

sobie, w którym miejscu ma powstać ten obiekt.   

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Chodzi o WAYKIKI czyli zabudowę Pana Łukasza Zawidzkiego. W tej chwili na 

dzierżawionym terenie funkcjonuje kilka małych obiektów, które chce rozebrać i w ich 

miejsce, nie zmieniając funkcji, pobudować hotel o funkcji szkoleniowej i noclegowej. 

Natomiast tak jak już wspomniałem, będziemy musieli się do tej zmiany przyzwyczaić 

ponieważ obiekt o powierzchni ponad 600 m2 i wysokości minimum 7 m, na tym stosunkowo 

małym obszarze, będzie dominantem. W związku z tym chcemy, aby Państwo zapoznali się                  

z tą propozycją. Jak wpłynie oficjalny wniosek, to będziemy podejmowali decyzję myślimy, 

że podejmiemy ją wspólnie, żeby być przygotowanym na ewentualne uwagi, zastrzeżenia. 

Dziękuję.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do tego tematu? Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Na ile osób miałby powstać ten hotel? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Na sto łóżek.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pani Przewodnicząca Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Ile razy większy będzie ten obiekt od obecnie funkcjonującego? Rozumiem, że hotel 

powstanie w tym samym miejscu, w którym obecnie jest sala. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Obecnie nie jest to jeden obiekt, to jest kilka obiektów. Niektóre są ze sobą połączone 

niektóre występują w tzw. luźnej zabudowie. Natomiast hotel powstanie jako jeden obiekt. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Duża sala, która istnieje zostanie.  

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Czyli tam gdzie są domki letniskowe? 
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Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Ta inwestycja nie oznacza powiększenia terenu obecnej działki Pana Zawidzkiego.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Pomysł oprócz budowli skutkuje 40 metrową ścianą o wysokości minimum 7 metrów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Tak, budowla ma być na 7 metrów wysoka. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Za istniejącymi obiektami jest już jezioro? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Nie. W bezpośrednim sąsiedztwie są inwestorzy prywatni i pojedyncze domki letniskowe.                   

Mówimy o odległości jednego lub dwóch metrów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Radny Robert Skrzypek. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Obecnie Pan Zawidzki jest dzierżawcą gruntu na letnisku? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Tak.    

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Jeśli chciałby wybudować hotel, to musiałby wykupić grunt? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Nie ma takiej potrzeby. Na podstawie umowy dzierżawy dysponuje gruntem na cele 

budowlane.  

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Czy inwestor podejmie decyzję o budowie jeśli jest dzierżawcą a nie właścicielem gruntu? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Stefan Kuśnierek: 

Obecne obiekty nie stanowią tymczasowych obiektów, są obiektami docelowymi czyli jeśli 

pozostanie forma dzierżawy gruntu, to inwestor może w sensie formalno-prawnym zbudować 

obiekt.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Tak jak wielokrotnie powtarzaliśmy i podkreślamy na letnisku nikt nie ma żadnego budynku 

na swoim gruncie. Na letnisku wszyscy ponoszą ryzyko inwestycyjne, bo żaden budynek, 

nawet mieszkalny, nie jest na własnym gruncie ponieważ grunt jest gminny i tak zostaje. Pani 

Przewodnicząca Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Renata Helińska: 

Czy jest możliwość zobaczenia projektu tej inwestycji w wizualizacji przestrzennej? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Jak powiedział Pan Burmistrz Kuśnierek, jeśli chodzi o ten pomysł, dzisiaj jest to faza 

badania klimatu wokół tej inwestycji. Nie chcę zamykać dyskusji na ten temat, ale proponuję, 

w świetle tego co powiedział Pan Burmistrz, że jeśli będzie wniosek, jeśli będzie taki moment 

że powinniśmy się nad tym tematem pochylić, to proponuję, aby Komisja Rozwoju 

Gospodarczego wraz z zainteresowanymi Radnymi spotkała się na letnisku z inwestorem, 

który przedstawi swoje plany dotyczące tego obiektu, żebyśmy sobie potrafili go wyobrazić. 

Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Wcześniej rozmawialiśmy w sprawie tzw. domku ratownika na letnisku. Miał w tym miejscu 

powstać nowy lokal. Lokalny przedsiębiorca był zainteresowany tym budynkiem. Czy 

wpłynęły oferty od przedsiębiorców dotyczące zakupu tego obiektu? Czy są propozycje 

dotyczące jego zagospodarowania? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Sekretarz. Proszę. 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Sławomir Kosmalski: 

Przetarg dotyczący przedmiotowego lokalu jest w przygotowaniu i w najbliższym czasie 

zostanie ogłoszony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Czy jeszcze są pytania? Nie widzę. Dziękuję. Kontynuujmy zatem punkt wolne głosy                                

i wnioski. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Pan 

Radny Robert Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Na posiedzeniach komisji i sesjach rozpoczęliśmy dyskusję dotyczącą smogu. Za miesiąc, 

dwa temat ucichnie ponieważ przestaniemy palić w piecach. Mówiło się o różnych akcjach, 

m.in. o akcji piecyk. Czy Gmina podjęła działania w tym kierunku, np. przygotowała dotacje 

dla mieszkańców, którzy zamierzają dokonać wymiany starych urządzeń na nowe? 

Przydomowe oczyszczalnie ścieków były dotowane, była to wydatna pomoc dla mieszkańców 

ze strony Gminy. Czy na taką samą pomoc mogą liczyć mieszkańcy w kwestii wymiany 

źródła ciepła? Czy rozważana jest możliwość udzielenia takiej pomocy mieszkańcom lub taki 

projekt jest już w opracowaniu? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak:  

Jeszcze nie mamy konkretnych pomysłów związanych z działaniami, o jakich mówi Pan 

Radny. Założyliśmy czujniki, które pokazują jakość powietrza, można odczytywać                             

i obserwować pomiary. Z pewnością tak się dzieje. Na poziomie rządowym i wojewódzkim są 

przygotowywane programy mające na celu zmierzenie się z tym problemem. W związku                     

z tym uważam, że warto poczekać aby pozyskać większą wiedzę o tym na jaką pomoc 

możemy liczyć przy rozwiązywaniu tych spraw. Zastanawiamy się nad opracowaniem                         

i wdrożeniem programu udzielania dotacji na wymianę źródła ciepła w naszej Gminie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Wczoraj czytałem artykuł dotyczący tego tematu, z którego wynika, że samorządowcy sami 

powinni podjąć działania w zakresie ograniczenia emisji zanieczyszczeń do atmosfery 

ponieważ nie ma gwarancji pomocy ze strony państwa. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak:  

Działania rządu i organów wyższych szczebli niż gminne są już zaawansowane.     

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Mówimy o ekologii, np. Dania ma zielonej ekologii 103%, Niemcy – 30% a Polska dużo 

poniżej 1%. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Będziemy się przyglądać działaniom w tym temacie. Cieszę się, że zrobiliśmy taki krok, czyli 

zamontowaliśmy w Gminie sensory dokonujące pomiaru jakości powietrza i sami 

diagnozujemy temat. Mówię nie tylko o Osiecznej ale o całym społeczeństwie, że nie musimy 

się wzajemnie przekonywać co do tego, że robimy zadziwiającą rzecz, czyli sami jako 

społeczeństwo się zatruwamy i w wyniku tego nie jeden z nas niestety choruje. To też nie jest 

tylko problem osiecki o czym zawsze mówiłem, czekamy na rozstrzygnięcia z poziomu 

ustawodawcy czy na poziomie uchwał Województwa Wielkopolskiego. Myślę o zakazach 

używania określonych paliw i nakazach posiadania pieców spełniających odpowiednie 

normy. Mam nadzieję, że w ślad za tym pójdzie polityka pomocowa i jednocześnie polityka 

cenowa paliw ekologicznych. Jeśli paliwa czy kotły, piece, itd. będą ekologiczne ale drogie, 

to nikt tego nie kupi. Pan Radny powiedział, że był program „piecyk”. Chciałbym podkreślić, 

że programy na termomodernizację i na wymianę źródeł ciepła ciągle są i każdy z nas ma 
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prawo aplikować o środki na te cele. Te programy nie są na poziomie gmina-obywatel tylko 

w ramach Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. W Centrum Kultury w Osiecznej 

zorganizowaliśmy spotkanie, na które przyszło wielu zainteresowanych takimi programami 

myślę, że uzyskali niezbędne informacje w tym zakresie. Nie wiem czy ktoś zaaplikował                     

o środki w ramach tych programów, ale takie możliwości są. Te programy są odnawialne, co 

roku, aby z nich skorzystać trzeba o nie zabiegać. Czy nadejdzie taki czas, że gminy, nie tylko 

Osieczna, będą dotować działania proekologiczne, zobaczymy. Pan Radny Skrzypek. Proszę.     

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Często rozmawiamy o statystykach. Ze wspomnianego wcześniej artykułu wyczytałem, że 

średnio w Polsce z powodu smogu umiera 50.000 osób rocznie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Świadomość społeczna, edukacja mieszkańców to są ważne elementy w dążeniu do zmiany 

złych przyzwyczajeń w zakresie spalania w piecach wszystkiego co da się spalić. Niestety 

może przydałyby się kontrole tak, jak pojawiają się informacje z Gostynia, Kościana, że 

udowodniono komuś spalanie w piecu śmieci. Nie jest łatwo kontrolować, bo jest pytanie, kto 

to może robić, itd. Może w tym wachlarzu działań jest miejsce na pomoc w tym, aby 

udowodnić i upublicznić takie sytuacje, w których stwierdzono, że ktoś pali nie tyle, że 

kiepskiej jakości węglem tylko śmieciami i wszystkim, co do pieca się mieści. Może na 

poziomie Powiatu Pan Burmistrz z włodarzami innych gmin znajdzie sposób, jak to 

skontrolować. Policja nie jest do tego typu działań przygotowana. Pan Radny Robert 

Skrzypek. Proszę.                                 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Lokalne media podawały, że na podstawie próbek pobranych z popiołu przez straż miejską 

można ustalić czym kto pali w piecu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Tak, straż miejska ma uprawnienia i narzędzia do kontroli. Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? Nie wiedzę. Dziękuję. Zostałem poproszony przez organizatorów 

turnieju Kopa, żeby przekazać Państwu informację, szczególnie Państwu Sołtysom, że turniej 

odbędzie się za tydzień w piątek, 16 lutego w restauracji Rogatka w Osiecznej. Zamykam 

punkt 19. W punkcie 20 przystąpimy do głosowania nad przyjęciem protokołu ostatniej sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. 20. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Miejskiej. Kto z Państwa 

Radnych jest za jego przyjęciem, proszę podnieść rękę – 11 głosów. Kto jest przeciw?                     

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska 

w Osiecznej w obecności 11 Radnych jednomyślnie przyjęła protokół XXXI sesji. Zamykam 

punkt 20. Przystępujemy do zakończenia obrad Rady Miejskiej. 

Ad. 21. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam obrady XXXII sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu za obecność i udział                       

w sesji. 
 
 
 
 
 

           Protokołowała:                                         Przewodniczący obrad:                  

 

       Małgorzata Nowak                                                  Roman Lewicki 


